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Protokół nr 71/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu, 

z dnia 16 września 2020 r., 

które odbyło się zdalnie     

        

        

    

W posiedzeniu udział brali: 

1. Pan Marek Kieler  przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba  wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka                 członek Zarządu Powiatu 

4. Pan Jakub Jurdziński  członek Zarządu Powiatu 

5. Pan Andrzej Łebek  członek Zarządu Powiatu    

    

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

1.  Pan Sławomir Kaftan skarbnik powiatu 

2.  Pan Andrzej Chowis sekretarz powiatu 

3.  Pan Krzysztof Frysiak Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

4.  Pan Jerzy Kolman  Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

5.  Pani Alicja Dudaczyk naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony    

                                      Środowiska Starostwa Powiatowego  

    w Wieluniu 

6.  Pan Tomasz Stanik Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

7.  Pan Jarosław Klimas naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu  

    i Dróg Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

8.  Pan Bartłomiej Panek z-ca Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

   w Wieluniu 

9. Pan Waldemar Pęcherz naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii,      

      Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  

                        Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

10. Pani Patrycja Świtalska kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

    Społecznych Starostwa Powiatowego  

    w Wieluniu    

  

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia:       

  
1. Otwarcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2019 roku - temat sesyjny. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za I półrocze 2020 r. - temat sesyjny. 

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Andrzeja Gęsiaka radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu II i III etapu przebudowy 

drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów. 

8. Wyrażenie zgody na wypowiedzenie umowy nr OZ.8010.10.2020 z dnia 

30.04.2020 r. na świadczenia zdrowotne polegające na pobieraniu wymazu 

nosowo-gardłowego w Mobilnym punkcie pobierania próbek na obecność 

koronawirusa COVID-19. 

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o rozwiązanie umowy o zarządzanie Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 2m2 w głównym holu na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2, oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka nr 94 o pow. 0,4014 ha z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego.     

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w roku 2020. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2020-2030. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.    

Pkt 1 

Otwarcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

             

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył LXXI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w zdalnym posiedzeniu Zarządu.        

   
 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu na podstawie 

zdalnego połączenia audiowizualnego stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.          

            

      Pkt 3 

    Przyjęcie porządku obrad.    
  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

zdjęcie z porządku obrad punktu 9 pn.: „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o rozwiązanie 

umowy o zarządzanie Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu”, co omówił. Dodał, że na innym posiedzeniu Zarząd zajmie się wnioskiem 
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dyrektora Atłachowicza o rozwiązanie umowy o zarządzaniu SP ZOZ  

w Wieluniu. Zarządził głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 9. 

           

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (4 głosami „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z porządku obrad punktu 9 pn.: „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o rozwiązanie 

umowy o zarządzanie Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu” (głosowało 4 członków zarządu). 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że porządek obrad przyjmuje numerację o jeden mniejszą. Zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia porządku obrad.        

    

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (4 głosami „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 4 członków zarządu). 

 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2019 roku - temat sesyjny. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za I półrocze 2020 r. - temat sesyjny. 

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Andrzeja Gęsiaka radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu II i III etapu 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów. 

8. Wyrażenie zgody na wypowiedzenie umowy nr OZ.8010.10.2020 z dnia 

30.04.2020 r. na świadczenia zdrowotne polegające na pobieraniu wymazu 

nosowo-gardłowego w Mobilnym punkcie pobierania próbek na obecność 

koronawirusa COVID-19.   
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 2m2 w głównym holu na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 94 o pow. 0,4014 ha z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego.     

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w roku 2020. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2020-2030. 

15. Sprawy bieżące. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.   

           

           

   

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

   
Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma jakieś uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu.        
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (4 głosami „za”) przyjął protokół 

nr 70/20 z LXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

zarządu).           

  

Pkt 5 

Zapoznanie ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, 

Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2019 roku - temat sesyjny. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierowników 

Nadzorów Wodnych: z Wielunia, Wieruszowa. Dodał, że otrzymał e-mail  

od kierownika Nadzoru Wodnego z Sieradzu, że nie będzie obecny. Dodał,  

że z Nadzoru Wodnego z Kępna kierownik jest nieobecny.    

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie  

w imieniu kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie poprosił o usprawiedliwienie, 

ponieważ mieli spotkanie w Bolesławcu z panią wójt. Jeśli będą jakieś pytania  

do Nadzoru Wodnego w Kępnie, to Nadzór prosił, aby ewentualnie przesłać pytania 

pisemnie, na które odpowiedzą. Dodał, że spróbuje na pytania również odpowiedzieć. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

za wyjaśnienia. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Łebkowi. 

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu zadał pytanie do kierownika Nadzoru 

Wodnego w Wieluniu, ile na naszym terenie zostało wydanych np. decyzji  

na korzystanie z wód śródlądowych na cele rolnicze. Czy takie decyzje były wydawane 

w tym roku? Zauważył, że w informacjach jest wyszczególnione, że Nadzory Wodne 

współpracują z jednostkami samorządu terytorialnego. Czy osoby występowały  

do Nadzoru o uzyskanie pozwoleń wodnoprawnych, co do przepływu, poboru wody? 

Odniósł się do punkt K1 w informacji, jakie są podstawowe zadania dla Nadzoru 

Wodnego? 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu wyjaśnił,  

jeśli chodzi o pozwolenia wodnoprawne, że takie decyzje wydają Zarządy Zlewni. 

Odniósł się do coraz niższego poziomu wody w studniach. Zaznaczył, że w przypadku 

Wielunia współpracują ze Spółkami Wodnymi np. z Czarnożyłami, z Ostrówkiem, 

trochę na Wieluniu - współpraca polega np. na tym, że regulują poziom wody  

za pośrednictwem zastawek przy udziale spółek wodnych. Nie zawsze mają taką 
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możliwość, aby jako Wody Polskie mogli to robić, bo takie rzeczy można wykonać jak 

jest wyłoniony wykonawca do obsługi budowy. W tym roku była sytuacja, że na wiosnę 

w porozumieniu ze spółkami dokonywali podpiętrzeń, żeby woda wiosenna została 

zagospodarowana. Był tu bardzo duży udział Spółek. 

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał, czy Spółki Wodne angażowały 

się w odbudowę tych zastawek, bo to tylko w ramach budżetów gminnych spółek 

wodnych? 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu odpowiedział, 

że nie, tu nie mówimy o utrzymaniu, konserwacji, o remontach tylko o opuszczeniu, 

ewentualnym podniesieniu zastaw, ponieważ łatwiej jest miejscowemu sołtysowi,  

czy prezesowi to zorganizować niż Nadzór powiadomić, żeby zorganizował 

pracowników fizycznych, żeby dokonali takich czynności. Nie mówimy tu o wydawaniu 

pieniędzy z budżetu gminy, czy „spółkowskich” ze składek tylko o konkretnej pomocy. 

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

dodał, że była szeroka akcja w ramach Ministerstwa Rolnictwa i Agencji Modernizacji 

Rolnictwa, prowadzono akcję na dofinansowanie nawadniania pól i tutaj była 

możliwość piętrzenia naszych cieków wodnych, bo Wody Polskie zajmują się ciekami, 

a nie rowami melioracyjnymi, które są w gestiach Spółek Wodnych. Realizowana była 

szeroka akcja stop suszy i prowadzili na swoich ciekach retencję korytową,  

żeby zatrzymać wodę. Zaznaczył, że dobrze, że były opady to trochę stan się poprawił, 

ale nie należy wpadać w euforię dlatego, że systematycznie poziom wód gruntowych 

obniża się, więc tutaj problemy będą narastały z kolejnymi latami z brakiem wody  

do celów komunalnych, a co dopiero rolniczych. Dodał, że tutaj należy zwrócić uwagę, 

aby zabezpieczyć wodę dla potrzeb komunalnych.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

na posiedzeniu Zarządu pana Krzysztofa Dziubę wicestarostę. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dołączył do zdalnego 

posiedzenia Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 

osobowym składzie. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

zgłaszającemu się radnemu Dybce.        
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 Pan Łukasz Dybka z uwagi na problemy techniczne od tego momentu  

nie uczestniczy w zdalnym posiedzeniu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w 4 osobowym składzie. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

co należałoby poprawić ze strony samorządu, czy instytucji, które reprezentują 

kierownicy, ponieważ czasami ma takie wrażenie, że gdzieś między gminami  

a Nadzorem Wodnym jest problem. Zaznaczył, że powiat ma np. problem  

z uzyskaniem pozwoleń wodnoprawnych, ponieważ to bardzo długo trwa. Dodał,  

że rozumie, że to nie Zarząd Zlewni tym się zajmuje, ale niejednokrotnie trzeba 

aneksować, np. umowy z wykonawcami projektów drogowych ze względu  

na to, że procedura jest bardzo wydłużona. Poprosił o wypowiedzenie się w tym 

temacie - czym to jest spowodowane, czy dużą ilością spraw. Zapytał,  

czy jego spostrzeżenia są słuszne. 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu odpowiedział, 

że tak, pan starosta ma rację, problem wynika przede wszystkim  

z dosyć dużej ilości zgłoszeń dot. pozwoleń wodnoprawnych. Zaznaczył,  

że pozwoleń wodnoprawnych nie można przełożyć jeden do jednego, są proste rzeczy 

jak przejście rurociągiem pod rzeką, światłowodem, a czym innym jest budowa drogi, 

odwodnienie, most itd. Tutaj mówimy o Sieradzu o 500-600 pozwoleniach 

wodnoprawnych na tą chwilę, a jest 7-8 osób w Zarządzie Zlewni. Każda taka 

dokumentacja związana z pozwoleniem wodnoprawnym czasami jest dosyć obszerna 

i żeby nie było odwołania, żeby rzetelnie to zrobić wydaje mu się, że niestety to musi 

trwać. Dodał, że wydaje mu się, że problem jest w ilości i zasięgu Zarządu Zlewni  

- wiemy jaki mamy teren: od Poddębic po Zawiercie. Powiedział, że w miarę możliwości 

spróbuje pomóc w kwestii pozwolenia, np. ze starostwa. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował za taką 

deklarację. Udzielił głosu panu wicestaroście Dziubie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w imieniu pana Dybki,  

który ma chwilowe problemy z połączeniem zadał pytania: ile zostało wydanych 

pozwoleń wodnoprawnych na studnie powyżej 30 m w ramach programu suszowego? 

Pytanie do Zlewni Kępno: w sprawozdaniu jest informacja na temat 30 tys. zł  

na inwestycje na gminie Skomlin i Mokrsko - jakie to inwestycje? 
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 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu odnośnie 

studni powyżej 30 m to tutaj mówimy o pozwoleniach wodnoprawnych,  

zatem takie pytanie należałoby skierować do Zarządu Zlewni, które zajmują się  

tą częścią administracyjną, jeśli chodzi o wody. 

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie  

ponieważ Zarządy wydają pozwolenia wodnoprawne to jakby tutaj był bezpośredni 

przekaz do Zarządu Zlewni, że jest prośba o to by przyspieszyć te prace,  

to może byłoby łatwiej takie rzeczy przyspieszyć, tym niemniej starają się w ramach 

oddolnych działań zlecenia, które są ze starostw i urzędów, jak najszybciej robić,  

bo to są bardzo pilne zlecenia. Przekazał, że w ostatnim czasie pojawiło się bardzo 

dużo tych zleceń, szczególnie indywidualnych inwestorów i realizowanych  

przez samorządy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że najgorzej jest z projektami gdzie są dofinansowania i jest określony czas realizacji 

inwestycji, a to trochę się wydłuża. Podziękował za deklarację kierownikom  

i zaznaczył, że będą korzystać z takiej pomocy i będą starać się, aby jak najszybciej 

pozwolenia zostały uzyskane przez daną jednostkę samorządu terytorialnego. 

  Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

podkreślił, że padło pytanie dot. Kępna. Wytłumaczył, że jakby reprezentuje Nadzór 

Wodny w Kępnie, ale jest prośba, aby szczegółowe pytania przesłać na piśmie  

do Nadzoru Wodnego w Kępnie. Jeśli chodzi o pytanie dot. 30 tys. zł, to była tylko 

suma na usuwanie zatorów, powalonych drzew i utrzymanie budowli piętrzących.  

Takie eksploatator bierze pieniądze rocznie za to, dodając, że z tego co mu wiadomo 

to na ten rok takich robót nie było zaplanowanych, ale  z tego, co wie to na przyszły 

rok ma być generalnie robiony kanał Skomlin, czyszczony i tam mają być jakieś 

inwestycje, ale szczegółowo odpowie Nadzór Wodny w Kępnie . 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że to pytanie zostanie wysłane do Zarządu Zlewni w Kępnie i otrzymamy odpowiedź. 

Zapytał, czy są jeszcze pytania. 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu dodał,  

że w sprawozdaniu są te zadania, które są zrealizowane, ale nie zostało zrealizowane 

utrzymanie prac konserwacyjnych na rzece Pyszna. 

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał, jaki to odcinek. 
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 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu przekazał,  

że to jest odcinek od Dąbrowy do Młyniska.   

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że gdzieś czytał,  

żeby można opracować operat i uzyskać pozwolenie na wybudowanie studni  

do 30 m, to musi to być ujęte w planach zagospodarowania przestrzennego gminy,  

czy studium. Zapytał, czy to jest prawda. Czy jest wymagane ustawowo, że takie 

zapisy muszą się znaleźć w planach lub studium, które są w gminach, Podkreślił,  

że to jest jego wniosek. 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu wyjaśnił,  

że jeśli chodzi o studnie, to mówimy w tym przypadku o Zarządach Zlewni.  

Dodał, że nie ma takiej wiedzy. 

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu w związku z powyższym złożył wniosek 

do Zarządu Zlewni w przedmiotowej sprawie.       

 Pan Krzysztof Frysiak – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

dodał, że radny Łebek ma słuszną rację, że Zarządy wymagają, żeby był plan 

zagospodarowania przestrzennego i decyzja o warunkach zabudowy.   

 Pan Tomasz Stanik - kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie wyjaśnił,  

że do 30 m rolnik nie potrzebuje pozwolenia wodnoprawnego i do poboru 5 m3  

jest to traktowane jako zwykłe korzystanie z wody, a powyżej głębokości 30 m  

i poboru większego niż 5 m3 średniodobowych, to już jest traktowane jako szczególne 

korzystanie z wód i w tym przypadku potrzebne jest pozwolenie wodnoprawne.  

W planie wodnym jest też zapis, że wykonanie urządzenia wodnego, a ujęcie wód 

podziemnych jest urządzeniem wodnym, musi być ujęte w miejscowym planie 

zagospodarowania, jeśli jest, a w przypadku, jeśli tego planu nie ma, musi być decyzja 

o warunkach zabudowy. Zaznaczył, że jeśli będzie to na potrzeby własnego 

gospodarstwa domowego i uda się wodę znaleźć na głębokości maksymalnie 30 m,  

to właściciel ma obowiązek, aby zgłosić takie ujęcie w urzędzie gminy. Powyżej 30 m 

procedura jest bardziej skomplikowana, bo dochodzi operat wodnoprawny, pozwolenie 

wodnoprawne, jest okres 3 lat na wykonanie ujęcia i wiąże się to z opłatami z tytułu 

poboru wód podziemnych.         

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu podziękował za odpowiedź. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu Kolmanowi. 



 

11 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu  

w uzupełnieniu swojej wypowiedzi poinformował, że w zeszłym roku tego zadania  

nie zrealizowali, ale w tym roku już jest ogłoszony przetarg - do 1. października 

potencjalni wykonawcy mogą składać dokumenty na realizację tych robót.  

To, co nie zostało w zeszłym roku rozstrzygnięte w przetargu jest ogłoszone  

na ten rok - mowa o rzece Pysznej od Dąbrowy do Młyniska i o rzece Grabarka,  

ale Grabarka to jest powiat kłobucki. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że temat 

został wyczerpany. Przekazał, że jest to temat sesyjny i poinformował kierowników 

Nadzorów Wodnych o sesji, tj. 28.09.br. oraz o posiedzeniu komisji. 

 Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu powiedział, 

że postara się być na komisji, być może za pośrednictwem poczty odpowiedzieć  

na pytania, jeśli będą jakieś wątpliwości. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął dyskusję  

oraz punkt. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Podziękował kierownikom za przybycie. Zarząd 

zapoznał się ze sprawozdaniami i przekazuje na sesję oraz merytoryczną komisję. 

        

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się ze sprawozdaniami Kierowników 

Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie, Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie  

z działań podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego w 2019 roku - temat 

sesyjny i przekazał na Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu oraz na sesję Rady Powiatu w Wieluniu.     

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zdecydował o wystosowaniu pisma skierowanego 

do: Zarządu Zlewni z pytaniem ile zostało wydanych pozwoleń wodnoprawnych  

na studnie powyżej 30 m w ramach programu suszowego; Zlewni Kępno w związku  

z informacją zawartą w przedmiotowym sprawozdaniu na temat 30 tys. zł  

na inwestycje na gminie Skomlin i Mokrsko z pytaniem jakie to inwestycje.   

 Sprawozdania w ww. sprawie stanowią załączniki do protokołu.  
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Pkt 6 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu za I półrocze 2020 r. - temat sesyjny.     

   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

z-cę kierownika PZD w Wieluniu pana Bartłomieja Panka, którego poprosił  

o wprowadzenie do tematu oraz naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

pana Jarosława Klimasa.         

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu omówił 

przedmiotowe sprawozdanie. Poprosił o zadawanie pytań. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński w związku ze zbliżającą się 

akcją zima, zapytał, czy w tym roku będziemy musieli dokupić dużo materiału,  

czy został z tamtego roku? Kiedy możemy spodziewać się odbioru i otwarcia  

na Mokrsku?           

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odnośnie akcji zima 

i materiału poinformował, że nie przewidują w tym roku zakupu materiału, ponieważ 

materiał zgromadzony w tamtym roku wg nich powinien spokojnie wystarczyć  

- przynajmniej do końca tego roku, a jeśli zima będzie taka jak w roku ubiegłym,  

to na pewno zostanie. Co do Mokrska przekazał, że dzisiaj rozmawiał z kierownikiem 

budowy i w przyszłym tygodniu planuje wejść na Mokrsko, będzie kładł masę pozostałą 

część, bo tam jak wiadomo jeszcze są niezakończone etapy. Jeśli chodzi o realny 

termin wykańczania prac i realny termin oddania, to wykonawca wspominał o końcu 

października.           

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że ostatnio 

rozmawiał z wykonawcą, który mówił o terminie do końca września. Wiadomo,  

że umowa jest 3 letnia, trzeba położyć przykanaliki, zrobić ściek przykrawężnikowy  

na odcinku około 300 m, do tego skrzyżowania z drogami gminnymi, z dojazdami  

do posesji to wg pana starosty termin do końca października to jest bardziej 

wiarygodna  data. Zapytał, czy są pytania. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zadał pytanie do załącznika nr 2, 

gdzie jest napisane o pozwoleniu na prowadzenie badań archeologicznych  
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przy przebudowie drogi powiatowej odcinek Drobnice-Raduczyce i jest wskazana 

kwota 5 tys. zł. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. Czy PZD w Wieluniu musi płacić  

za pozwolenie, żeby przeprowadzić prace archeologiczne? 

Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że aktualnie chodzi o odcinek drogi, który jest wykonywany, był przekazany plac 

budowy, jest to inwestycja 3 letnia, zlecali na etapie projektowania firmie okazało się, 

że są to tereny archeologiczne i należy uzyskać pozwolenie na prowadzenie prac.  

To jest zwykła „papierologia”, jeśli chodzi o zgodę na wykonywanie tych prac, 

następnie w specyfikacji, w której ogłaszali przetarg na przebudowę tejże drogi  

te obowiązki przeszły automatycznie na wykonawcę, ponieważ będą to o wiele 

droższe sprawy wiążące się z przyjazdem archeologa na plac budowy,  

z wykopaliskami. Jeśli po wykopie coś się tam znajdzie, wówczas następuje praca 

badawcza, co jest po stronie wykonawcy przebudowy drogi, ale aby uzyskać 

pozwolenie nie wykonywanie prac na tym obszarze - praktycznie chodzi o odcinek 

Drobnice, za to trzeba było zapłacić. Zostało zapłacone wykonawcy projektu,  

który musiał uiścić opłatę.          

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu dopytał, komu to jest zapłacone, 

jakiej instytucji?           

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że to zostało zapłacone, ponieważ trzeba złożyć odpowiedni wniosek, uzyskać 

specjalne dokumenty, mapy i przedłożyć archeologom. Dodał, że nie zna dokładnie 

nazwy tej instytucji, potocznie mówią „archeolodzy”. Wykonawca projektu, który 

zażądał sobie za to, że uzyska pozwolenie archeologiczne, tą dodatkową sumę. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy te wszystkie sprawy już wykonuje wykonawca drogi, czy tak? 5 tys. zł  

dla wykonawcy?          

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu wyjaśnił,  

że teraz już tak, po przetargu jest to w gestii wykonawcy robót. Na drugie pytanie 

odpowiedział twierdząco.          

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.          

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński przekazał, że pan Dybka 

słyszy, ale ma nadal problem z mikrofonem, dlatego przekazał telefonicznie pytania 

panu wicestaroście: na placu PZD w Wieluniu jest zgromadzona kostka - kiedy została 
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zakupiona, na jaką kwotę i jakie jest jej przeznaczenie?     

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu poinformował,  

że kostka została zakupiona w 2019 r., w PZD zostały środki, przeznaczenie  kostki: 

w przypadku nieprzewidzianych sytuacji: np. wymiana  zapadniętej kostki,  

jeśli będzie decyzja o położeniu chodnika to dysponują materiałem na placu,  

który w każdej chwili może być wbudowany w drogę powiatową. Odnośnie kwoty  

odpowiedział, że nie pamięta, musiałby to sprawdzić.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uściślił, że kostka  

jest na bieżące utrzymanie chodników, zjazdów. Są różne anomalie pogodowe, 

chodnik może zostać uszkodzony, może nastąpić zapadnięcie chodnika.  

Takie sytuacje się zdarzają i co roku była dokupowana, jeśli środki zostawały.  

Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.       

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu poza przedmiotowym sprawozdaniem 

odniósł się do uszkodzeń na drodze, które nastąpiły po ulewach. Czy wszystkie usterki, 

które wynikły z podmywania, zapadnięć zostały wykonane w ramach gwarancji,  

czy innych robót? Jakie są przygotowania na okresu zimowego? Jakie PZD ma w tej 

chwili zapasy mieszanek pozostałych z poprzedniego okresu 2019-2020? Czy PZD 

prowadzi już działania dotyczące zakupu nowej mieszanki na okres jesienno-zimowy 

2020-2021?           

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu poinformował,  

że prace gwarancyjne związane z opadami częściowo zostały już wykonane. 

Wykonawca Larix zapewnił, że w najbliższym tygodniu dokończy te prace,  

lada moment wszystko powinno być uprzątnięte i temat powinien być zamknięty. 

Przekazał, że z tego, co kojarzy posiadają jeszcze 2 tys. ton mieszanki piasku z solą, 

ale nie jest pewny, co podkreślił. PZD ma dość pokaźny zapas piasku z solą.  

Dodał, że piaskarki są aktualnie sprawdzane pod względem używalności,  

jest ogłoszony przetarg na wynajem nośników, na ten moment nic mu nie jest 

wiadomo, żeby był planowany zakup kosiarki.       

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu podziękował za uzyskane informacje. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że radny Dybka jest już widoczny, również go słychać.    
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Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym składzie (obecnych jest 5 

członków Zarządu).          

   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku dalszych 

głosów w dyskusji, zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

   

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze  

2020 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Pana Andrzeja Gęsiaka radnego Rady Miejskiej  

w Wieluniu w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu II i III etapu 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów. 

    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

z-cę kierownika o przedstawienie informacji w przedmiotowej sprawie. 

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu przekazał,  

że w miejscowości Kurów w 2016 r. mieliśmy wykonane projekty na przebudowę  

3 odcinków: 1-szy odcinek jadąc od Dąbrowy, kończyliśmy na łukach w miejscowości 

Kurów, co zostało wykonane wspólnie z gminą (gmina we własnym zakresie  

w trakcie wykonywania prac drogowych przebudowywała wodociąg); 2-gi odcinek 

projektu to było „wąskie gardło” łączące ten odcinek, na którym skończyliśmy  

w stronę sklepu; 3-ci odcinek od sklepu koło szkoły aż do cmentarza. Poinformował, 

że dokumentacja straciła już ważność, jeśli chodzi o te 2 odcinki, ponieważ była 

wykonana w roku 2016. W dokumentacji nie było uwzględnionych wielu rzeczy,  

które powstały pod wpływem osiedlania się ludzi, w związku z infrastrukturą - mowa  

o nowych budynkach mieszkalnych oraz m. in. powstał budynek sklepu Dino.  

Z tego, co kojarzy to dokumentacja przewidywała wykonanie chodnika po prawej 

stronie jadąc w kierunku cmentarza. Dodał, że wg nich zasadnym byłoby teraz 

odnowienie, zrobienie dokumentacji na odcinek pomiędzy sklepem Dino  

a cmentarzem łącząc Kurów. Jeżeli chodzi o ten drugi odcinek „wąskie gardło”  
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w miejscowości Kurów była taka decyzja, że tam rzeczywiście nie mamy za bardzo 

pola do popisu z przebudową, ponieważ mogliśmy się tylko ograniczyć do wykonania 

nawierzchni, delikatnego wąskiego pobocza, pan burmistrz w niezobowiązujących 

rozmowach na spotkaniach zobowiązał się, że wykupi kawałek prywatnej działki, 

żebyśmy mogli wykonać chodnik, jednak do tej pory nic się w tej sprawie nie zadziało. 

Podkreślił, że jeżeli chcielibyśmy teraz wykonywać chodnik zgodnie z przedmiotowym 

pismem to należałoby wykonać aktualną dokumentację projektową.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania? Udzielił głosu panu wicestaroście.      

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że na pewno  

jest potrzeba, aby założyć chodnik przynajmniej do Dino, zaznaczając, że czasami 

korzysta z tego sklepu i widzi, że dochodzi tam do niebezpiecznych sytuacji, ponieważ 

sklep jest położony poza wioską - droga jest wąska, są drzewa i jest niebezpiecznie. 

Dlatego należy się zastanowić i w możliwie najkrótszym czasie zrobić chodnik  

do sklepu, żeby nie doszło do jakiejś tragedii.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że koncepcja odpowiedzi jest taka, że Zarząd pochyli się nad utworzeniem nowej 

dokumentacji projektowej i ewentualnym wykonaniem tego zadania w przyszłym roku. 

Pierwsze co trzeba zrobić to uaktualnić dokumentację. Następnie zacząć przebudowę. 

Zapytał o zdanie z-cę kierownika PZD. 

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że wykonując nowy chodnik musimy zacząć od aktualnej dokumentacji. Tak, jak pan 

wicestarosta powiedział zasadnym byłoby wykonać minimum do Dino, a może i nawet 

do cmentarza, żeby można było się tam swobodnie poruszać.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że podczas projektowania pierwszego etapu w miejscowości Kurów w 2016 r. napotkali 

problem, o którym wspomniał pan kierownik, że tam było bardzo „wąskie gardło”  

i nie było możliwości zaprojektowania tego kompleksowo, zaniechaliśmy wykonania 

wtedy tej dalszej części. Zwrócił się do kierownika, aby przygotował odpowiedź. 

Udzielił głosu radnemu Łebkowi.        

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu odniósł się do wypowiedzi pana 

starosty. Zapytał, jaka jest długość tego odcinka. 

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że myśli, że 300 m. 
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 Zdaniem Pana Andrzeja Łebka - członek Zarządu nie jest do długi odcinek,  

a poprawi bezpieczeństwo szczególnie przy budynku sklepu, czyli należy 

zaktualizować pełną dokumentację od nowa i uzyskać nowe pozwolenie na budowę. 

 Pan Bartłomiej Panek - z-ca kierownika PZD w Wieluniu odpowiedział,  

że wystarczyłoby zgłoszenie.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się ponownie 

do z-cy kierownika, że należy przygotować odpowiedź do pana radnego Gęsiaka. 

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu zapytał, czy przystępujemy  

do działań.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że propozycja odpowiedzi jest taka, że musimy zaktualizować dokumentację. 

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu zapytał, czy obydwóch odcinków,  

czy tylko jednego odcinka.         

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu uściślił, że tylko tego 

jednego odcinka, ponieważ nie będzie nas stać na wykupy gruntów, żebyśmy 

poszerzyli swój pas drogowy. Najbardziej niebezpieczny odcinek to ten odcinek,  

o którym mówił pan wicestarosta przy sklepie Dino i w budżecie trzeba to na przyszły 

rok  zapewnić i jak pozostaną może jakieś wolne środki to będziemy wtedy pochylać 

się nad budową tego w jak najszybszym czasie. Dodał, że zależy mu, żeby poprawić 

bezpieczeństwo dla mieszkańców. Podkreślił, że Zarząd przyjmuje taką koncepcję 

odpowiedzi. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.        

           

 Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek Pana Andrzeja Gęsiaka radnego 

Rady Miejskiej w Wieluniu w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu  

II i III etapu przebudowy drogi powiatowej Nr 4508E w miejscowości Kurów, decydując 

o wystosowaniu odpowiedzi skierowanej do wnioskodawcy informującej, że Zarząd 

Powiatu w Wieluniu pochyli się nad utworzeniem nowej dokumentacji projektowej  

(dot. odcinka przy sklepie Dino) i ewentualnym wykonaniem zadania w przyszłym roku, 

jeśli pozostaną wolne środki budżetowe, celem poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Dybce. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu przypomniał sprawę pasów  

na ul. Joanny Żubr i ul. Śląskiej przy przejściu, o co wnioskował radny Jurdziński. 

Zapytał, na jakim etapie jest ta sprawa.        

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że pamięta, iż wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego z Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad (GDDKiA) w 2019 r., ale nie wie, czy radny Jurdziński  

ją otrzymał, że trzeba usunąć drzewo, które jest przeszkodą i czekają na decyzję. 

Udzielił głosu panu naczelnikowi Klimasowi. 

Pan Jarosław Klimas - naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg odpowiedział, że nie chciałby wprowadzać w błąd, dlatego sprawdzi  

w dokumentacji, kiedy to było i przedstawi radnym na następnym Zarządzie. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby pan naczelnik odnalazł pismo i udzielił odpowiedzi. Wobec braku dalszych głosów 

w dyskusji zamknął punkt 7. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.     

              

Pkt 8 

Wyrażenie zgody na wypowiedzenie umowy nr OZ.8010.10.2020 z dnia 

30.04.2020 r. na świadczenia zdrowotne polegające na pobieraniu wymazu 

nosowo-gardłowego w Mobilnym punkcie pobierania próbek na obecność 

koronawirusa COVID-19.         

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że przyszedł czas na to, aby przedmiotową umowę rozwiązać, ponieważ w tej chwili 

raz na tydzień, albo raz na 2 tygodnie są wyjazdy do pobierania wymazów. Zaznaczył, 

że jeżeli będzie taka potrzeba i nastąpi wzrost zakażeń diametralnie,  

to na pewno włączymy się ponownie w taką akcję. Dodał, że gdybyśmy  

nie uruchomili Mobilnego punktu pobierania próbek na obecność koronawirusa 

COVID-19 to obawia się, że zakażeń w powiecie wieluńskim byłoby o wiele więcej,  

a Wojewódzka Stacja Ratownictwa Medycznego (WSRM) ze względu na zasoby 

kadrowe i sprzętowe nie byłaby w stanie powiatu wieluńskiego obsłużyć. Podkreślił,  

że uważa, że wykonaliśmy swoje zadanie zgodnie z ustawowymi wymogami,  

że mamy dbać o zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców. W tej chwili WSRM zdaniem 
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pana starosty poradzi sobie i obsłuży mieszkańców naszego powiatu,  

być może wejdą ze szpitalem w kooperację. Dodał, że jeśli będzie taka potrzeba  

to powiat znowu włączy się w tą akcję. Zapytał, czy są pytania w tym temacie. Udzielił 

głosu radnemu Łebkowi.         

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu  zapytał, jaki był koszt wszystkich 

zadań z prowadzeniem wymazów, dostarczaniem ich do odpowiednich laboratoriów 

za okres od zawarcia umowy do jej wypowiedzenia, który jest właśnie procedowany. 

Czy jest jakaś informacja w tej sprawie? Czy będzie jakaś rekompensata z tego tytułu 

w ramach COVID dla powiatu?        

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na ten moment takiej informacji nie przygotujemy, ponieważ należałoby zrobić 

wyciągi z Wydziału Finansowo-Księgowego. Przekazał, że raczej nie, ale ostatnio pani 

na Komisji Bezpieczeństwa z Wojewódzkiego Zarządzania Kryzysowego powiedziała, 

że być może, jeśli jakieś środki zostaną, to zostanie to zrekompensowane w jakiś 

sposób, ale na pewno nie w całości. To była współpraca na podstawie rekomendacji 

pana wojewody w tym bardzo trudnym okresie jakim był miesiąc kwiecień, maj,  

w czerwcu przyszła rekomendacja i na tej podstawie powiat podjął współpracę  

ze służbami pana wojewody. Podkreślił, że otrzymaliśmy dużo sprzętu  

z Wojewódzkiego Centrum Zarządzania Kryzysowego typu kombinezony, możemy 

wyspecyfikować ile ich było, część była zakupiona z własnych środków, ale ilość  

w stosunku do tego, którą otrzymaliśmy z Wojewódzkiego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego była niewielka w stosunku do naszych zakupów. Główne koszty to były 

koszty związane z transportem próbek i z pobieraniem wymazów, czyli było to 60 zł/h 

płacone. Pierwsza miesięczna kwota to było około 17 tys. zł, 2 tys. zł za paliwo,  

czyli za miesiąc maj był koszt około 20 tys. zł miesięcznie do tego momentu,  

kiedy uruchomiliśmy własny pojazd otrzymany z darowizny, wówczas koszty troszkę 

się zmniejszyły. Średnio 12 tys. zł - 13 tys. zł kosztowało nas miesięcznie utrzymanie 

tego Mobilnego punktu. Podkreślił, że tak, jak powiedział taka informacja zostanie 

przedstawiona radnemu i członkom Zarządu, jakie ponieśliśmy koszty z tego tytułu. 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

w przedmiotowej sprawie.          
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na wypowiedzenie umowy nr OZ.8010.10.2020 z dnia 30.04.2020 r. na świadczenia 

zdrowotne polegające na pobieraniu wymazu nosowo-gardłowego w Mobilnym 

punkcie pobierania próbek na obecność koronawirusa COVID-19 oraz zaakceptował 

projekt ww. wypowiedzenia (głosowało 5 członków Zarządu).   

Ponadto Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Wydział Finansowo-Księgowy w/m  

do przedstawienia członkom Zarządu informacji, jaki był koszt wszystkich zadań 

związanych z prowadzeniem wymazów oraz dostarczaniem ich do odpowiednich 

laboratoriów od zawarcia umowy do momentu jej wypowiedzenia.  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

            

  

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 2m2 w głównym holu na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 94 o pow. 0,4014 ha z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego.      

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że chodzi o automat z kanapkami ustawiony w holu na parterze budynku starostwa. 

Powitał naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami pana Waldemara Pęcherza. 

 Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że chodzi o ten automat,  

a sprawa dotyczy przedłużenia umowy na kolejne 2 lata. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały.           
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 408/20 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 408/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

   

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2020.    

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i poprosił o przedstawienie czego dotyczy zmiana uchwały.   

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu poinformował, że uchwała  

o kredycie jest już podjęta, obowiązuje, na tej podstawie przygotowany jest przetarg 

na zaciągnięcie kredytu. Pomimo, że ustalaliśmy treść tej uchwały z RIO, Regionalna 

Izba Obrachunkowa stwierdziła, żeby dokonać zmiany zapisu w paragrafie 2. 

Podkreślił, że nie ma żadnych zmian w budżecie tylko paragraf 2 będzie miał inne 

brzmienie, że będzie tylko na sfinansowanie planowanego deficytu bez zapisu  

jaki był wcześniej, że też na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań, zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.   

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 409/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2020 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 409/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

             

 Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.           
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i poprosił o omówienie projektu uchwały.     

  Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.            

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 

przedmiotowej uchwały.          

             

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 410/20 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Uchwała Nr 410/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

             

        Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.         

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i poprosił o omówienie projektu uchwały.     

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 

przedmiotowej uchwały.          

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 411/20 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 411/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

            

            

      Pkt 13     

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i poprosił o omówienie projektu uchwały.     

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały wraz z autopoprawkami.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w przedmiotowej sprawie. 

            

           

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 412/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu z autopoprawkami (głosowało 5 członków 

Zarządu).            

 Uchwała Nr 412/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

            

            

            

            

            

      Pkt 14     

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2020-2030.    

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi i poprosił o omówienie projektu uchwały.     

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały wraz z autopoprawkami.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w przedmiotowej sprawie. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 413/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2020-2030 z autopoprawkami (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 413/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu  

            

            

            

     Pkt 15   

    Sprawy bieżące.       

            

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że sprawach bieżących jest dodatkowa sprawa, a mianowicie "Zapoznanie z pismem 

znak: OZ.8023.49.1.2020 z dnia 14.09.2020 r. Pana Marka Kielera Starosty 

Wieluńskiego skierowanego do Pana Janusza Atłachowicza Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu dotyczącym inwestycji pn.: „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia 

oraz przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”. Przekazał, że przedmiotowe 

pismo wysłał do dyrektora SP ZOZ w Wieluniu pana Atłachowicza w związku  

z działaniami podejmowanymi przez szpital odnośnie inwestycji dotyczącej 

Szpitalnego Oddziału Ratunkowego (SOR), o czym chciał poinformować Zarząd. 

Przypomniał, że na poprzednim Zarządzie była szeroka dyskusja na ten temat. 

Wskazał, że wystosował pismo do dyrektora podkreślając, że myśli, że oczekiwania 

Zarządu w tej kwestii były bardzo zbieżne z tymi zawartymi w piśmie. Zapytał,  

czy są jakieś pytania. Czy są jakieś uwagi? Pytania odnośnie SOR-u?   

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu powiedział, że była  propozycja 

radnego Dybki, żeby określić dyrektorowi szpitala termin przekazania pełnej informacji, 

bo to będzie też mobilizacja, aby dyrektor podjął szczególne działania.  Czy będzie  

to realizowane na pierwotnym obiekcie, gdzie jest SOR, czy nadal będziemy 

akceptować ten drugi wariant, czyli przeniesienia SOR-u tam, gdzie było laboratorium? 

Chodzi o termin, aby zobowiązać dyrektora szczególnie, co do tych kwot i oprócz  

tego szczegółowo określenie terminu realizacji tego zadania.     

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to słuszna uwaga.          

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu przytoczył ostatnie zdanie  
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z przedmiotowego pisma.          

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że dopisze, że oczekuje informacji w ciągu 2 tygodni.     

            

            

            

            

            

            

           

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem znak: OZ.8023.49.1.2020  

z dnia 14.09.2020 r. Pana Marka Kielera Starosty Wieluńskiego skierowanym  

do Pana Janusza Atłachowicza Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącym inwestycji 

pn.: „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części pomieszczeń 

SOR w Wieluniu”.          

 Pismo w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

            

            

            

            

            

            

            

   

 Ponadto Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył 

sprawę uroczystości z okazji Dnia Sybiraka oraz uroczystości organizowanych  

przez Burmistrza Wielunia wspólnie z Instytutem Pamięci Narodowej w dniu 20.09.br 

godz. 11.30, tj. 80. rocznicy Zbrodni Katyńskiej, a także kwestię pocztów 

sztandarowych. 

 Pan Andrzej Chowis - sekretarz powiatu udzielił informacji w sprawie pocztów 

sztandarowych.           

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował  

o kolejnym posiedzeniu Zarządu.         
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Pkt 16 

Wolne wnioski. 

            

            

            
 Na LXXI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się 

w dniu 16.09.2020 r. Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu złożył wniosek w sprawie 

wystąpienia do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni 

w Sieradzu z zapytaniem: 

 jakie formalności wiążą się z uzyskaniem pozwolenia na wybudowanie studni 

o głębokości nieprzekraczającej 30 m, 

 czy budowa przedmiotowej studni musi być ujęta w planie zagospodarowania 

przestrzennego gminy lub w studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-

wania przestrzennego gminy.        
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Pkt 17 

Zamknięcie LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął LXXI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując za udział w posiedzeniu Zarządu.    

            

   

 Protokołowała:          

    

Agnieszka Krysiak   

Inspektor 


